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Emne: Kommentarar til prognoseinntaket
Vedlegg: 
Askøy videregående skole har følgjande kommentarar til prognoseinntaket:
 

Vi ser at grunnlaget for å oppretthalde Vg2 Industriteknologi kan vere vanskeleg. Viss klassen blir lagt ned,
vil vi få overtalig lærar.
Likeeins er søkjartala til Vg2 Dataelektronikk låge, men tala til Vg2 Elenergi er gode. Vi ber om å få opprette
to klassar på elenergi viss dataelektronikk blir lagt ned. Viss ikkje vil vi få overtalig lærar også her.
Kompetansen hos lærarane er slik at dei kan brukast på også ved ei omlegging.
Vi håpar på to klassar på Vg2 Byggfag sidan søkjartala er så pass gode som dei er.
Vi har særs gode søkjartal på Vg2 studiespesialiserande, og ber om det det blir vurdert å auke klassetalet
her.

 
Viss skolen får redusert klassetalet med to klassar, vil det sjølvsagt også gå ut over fellesfaglærarar.
 
Med helsing
 
Sigrid Hiller, rektor Askøy vgs


